
Styremøte i historielaget på skolen mandag 07.05.2018 kl. 19.30 

 

Tilstede: Anne, Marit, Jørgen, Sonja og Steinar T  

 

Post og info 

Ingen post fra sist. 

 

Økonomi 

Ca. 115 000 på konto pr 31. april. 

 

Dialektprosjekt 

Ikke noe nytt siden sist.  

 

Tauverk opp til Sandøytårnet 

Ikke noe nytt siden sist. 

 

Billeddatabasen 

Ikke noe nytt siden sist. 

 

Årsskriftet 

Steinar har fått noen flere bilder til skanning, Sonja sjekker opp et portrett i Mariannes 

samling, videresender Steinar om hun har. 

Marit skaffer annonser og Made on Sandøya aktivitetskalender, samt at vi har vår egen 

annonse om skoleboka og landingsplasser på øya.  

 

Forsidebilde og baksidebilde er valgt. 

 

Årsmøtet 

Steinar T. må sjekke ut mulighet for mobilnett oppkobling på lokalet, samt ordne med 

transport av foredragsholder. 

Anne lager plakater til stolpene, Sonja flytter opp saken på Sandøysida og markedsføring på 

facebooksiden. Marit ordner med kaffe/te og bakst.  

 

Eventuelt 

Kan vi lage en indeks på innholdsfortegnelser for årsskriftene? Høstens prosjekt? 

De siste års Sandøytårn må flyttes til lageret, hva gjøres med resten av skolebøkene, må telles 

over og finne en mer permanent lagringsplass. 

 

Neste møte blir korrektur.  

 

Referent: Sonja 


